
 

Årsberetning fra skolebestyrelsen på Rosenvænget Skole (RS) - 2020 

Det nye Rosenvænget Skole, er kommet godt i gang i de nye rammer. Året har primært fokuseret 

på tilsyn, færdiggørelse og ikke mindst flytningen. Skolebestyrelsen har i 2020, af naturlig grunde 

pga. Covid-19, ikke været mødtes så tit. Arbejdet i bestyrelsen har primært fokuseret på flg. 

områder;  

• Færdiggørelse af ny skole. Flytningen af de sårbare børn, på den skånsomste måde og ikke 

mindst at give dem tiden og roen til sammen med personalet, at finde sig til rette i de nye 

rammer. Trods udfordringer med fejl og mangler i byggeriet, er det gået over alt 

forventning. Skolen fremstår som et pragtstykke, hvor vi allerede har haft besøg fra andre, 

heraf Ungarn, til inspiration på hvordan specialområder/skoler indrettes.  

• Nye fysiske muligheder, giver mulighed for at benytte lokalerne og indtage dem på nye 

måder. 

• Nye legepladser og udearealer, heraf bestyrelsens opmærksomhed på indretningen, som 

sikkerhedsmæssige forsvarlige. Samtidig har det givet muligheder for et øget samarbejde, 

og i det små, brobygning mellem Rosenvængets Skole og Finderuphøj skole på de nye 

fællesarealer ved Tarzanbane, bålhytte, boldbaner mv. Vi har respekt for, at tiden skal 

arbejde for brobygningen, mellem både elever og personale på de 2 skoler.  

• Der er indledt dialog og fælles aftaler med Finderuphøj skole, om deling af viden i 

projektform, arrangementer etc. når det er muligt efter myndighedernes retningslinjer.  

• Skolebestyrelsen er ligeledes obs på muligheder på et endnu tættere samarbejde mellem 

afdelingerne/afsnittene på den nye skole ved personalet. Ikke mindst at den gode 

samarbejdskultur fortsættes og udbygges. Personalet er i løbende kompetenceudvikling på 

området.   

• Ny skoleleder, efter Annette Hjorth er fratrådt – har repræsentanter fra skolebestyrelsen 

deltaget i processen omkring Hanne Korup ansættelse som ny skoleleder. Vi glæder os over 

at have tilegnet os en kompetent og erfaren skoleleder, og ser frem til et værdifuldt og 

givtigt samarbejde i skolebestyrelsen.    

• Løbende tilsyn og opfølgning på skolebuskørsel. Mgl. klubtilbud som løbende punkt til 

drøftelse. Udarbejdelse og beslutninger omkring div. politikker, kost, skoleårets 

planlægning, ferieplaner. Og ikke mindst tilsyn med økonomien er fast på 

skolebestyrelsens dagsorden. Der er løbende drøftelse af henvendelser fra forældre, 

hvilket er meget begrænset – og som vi tolker det, må tyde på at det går ret godt på 

skolen.  

• Covid-19, har desværre også fyldt og ramt Rosenvængets Skole, heraf også perioder med 

hjemsendt personale og børn, heldigvis afgrænset på afdelingsvis. Skolen har gjort sig 

nogle gode erfaringer i håndteringen af restriktionerne og tilhørende vejledninger. Det har 

givet mulighed for mere dybde i både læringen og frirummet, som børnene oftest har brug 

for. 

• Sociale arrangementer, især en ”rigtig” indvielse for hele skolen, er af naturlige årsager 

udskudt. Vi håber på bedre tider til at genoptage disse.  
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